
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 7. januar 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 406 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 406:  

”I Sundheds- og Ældreministeriets årsrapportering "Status for de kvalitetsfondsstøt-

tede sygehusbyggerier" for 2019 henviser ministeriet på side 8 til afsnittet "Bag-

grund", for at omlægningen til ambulant behandling er gået hurtigere end forventet 

af ekspertpanelet. Da der intet står om, hvor langt regionerne er med omlægning til 

ambulant behandling i afsnittet, bedes ministeren redegøre for udviklingen i den am-

bulante behandling fra 2010 til i dag både som antal og procentvis ændring. Tallene 

bedes opgjort på regionsniveau.” 

 

Svar: 

Jeg henviser til svar på Sundheds- og Ældreudvalgets alm. del spm. 239 og 407.  
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